



We've given Cupid  
the night off

Thursday 14th February

*Fairmont*  
THE PALM  
DUBAI

# THURSDAY 14TH FEBRUARY

This year we've provided such an incredible array of romantic options we figured we'd give Cupid the night off.

With themed celebrations including delicious afternoon tea, romantic dinners, spa treatments and indulgent stays at Fairmont The Palm, you'll be spoiled for choice this Valentine's Day.

Reservations are required: please call +971 4 800 7256, email [palm.reservations@fairmont.com](mailto:palm.reservations@fairmont.com) or visit [fairmont.com/palm](http://fairmont.com/palm)

**Terms & Conditions:** All offers are subject to availability. All prices are inclusive of 10% service charges and 10% tourism fees. These offers cannot be combined with any other promotions or pre-existing discounts. Restrictions apply.

## الخميس ١٤ فبراير

تقدم هذا العام باقة كبيرة من الخيارات الرومانسية التي تمنحك فرصة قضاء ليلة رومانسية حالمة وتغنيك عن مساعدة ملاك الحب لتأسر قلب من تحب.

عبر مجموعة من الاحتفالات الخاصة، التي تتضمن شاي بعد الظهيرة، عشاء روماني وإقامة ممتعة في فيرمونت النخلة، سيحظى زوارنا بالكثير من الرفاهية والدلال في عيد الحب.

للحجز والاستعلام، يرجى الاتصال على الرقم ٧٢٥٦ ٨٠٠ ٤ ٩٧١ + أو التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني [palm.reservations@fairmont.com](mailto:palm.reservations@fairmont.com) أو زيارة موقعنا الإلكتروني [fairmont.com/palm](http://fairmont.com/palm)

الشروط والأحكام: تخضع جميع العروض لتوفر الأماكن. وتشمل جميع الأسعار رسوم خدمة ١٠ ورسوم سياحة ١٠. لا يسري هذا العرض مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى يخضع للقيود.

# SEASON FOR LOVE

SEAGRILL ON 25° RESTAURANT & LOUNGE

This Valentine's Day it's the season for love with a delectable 3-course menu at Seagrill on 25° Restaurant & Lounge, while ladies will swoon with complimentary roses and chocolates.

AED 285 per person



موسم الحب

مطعم ولونج سيفريل أون ٢٥

تمتع بقائمة طعام تشمل ثلاثة أطباق رئيسية أثناء احتفالك بعيد الحب هذا العام بمطعم ولونج سيفريل أون ٢٥، وسوف تستمتع السيدات أيضاً بالورود والشوكولاتة المجانية.

٢٨٥ درهم للشخص

# CUPID'S AFTERNOON TEA

MASHRABIYA LOUNGE

This Valentine's Day, why not step into our Mashrabiya Lounge for a romantic Afternoon tea? Delight in pastries, savoury treats inspired from the British Isles and a fabulous selection of teas and toast each other with bubbly on the terrace.

AED 225 per person

## شاي ملاك الحب بعد الظهيرة

مشربية لونغ

تفضل في عيد الحب هذا الموسم بزيارة إلى مشربية لونغ لقضاء أوقات رومانسية أثناء تناول شاي بعد الظهيرة، أو للاستمتاع بالمخبوزات، وأنواع الكعك المستوحاة من الجزر البريطانية وتشكيلة رائعة من أجود أنواع الشاي.

٢٢٥ درهم للشخص

# TIME FOR LOVE

## IN-ROOM DINING

Spend quality time together this Valentine's Day with a leisurely breakfast delivered to your bed or balcony, served with two glasses of bubbly, chocolate strawberries and a red rose, or toast each other with bubbles on your balcony as you watch the sun go down.

AED 350 per person for the leisurely breakfast package

AED 140 per glass of Moët & Chandon Brut or  
AED 700 per bottle



حان وقت الحب  
قائمة الطعام داخل الغرفة

استمتع بقضاء أوقات رائعة مع من تحب في عيد الحب هذا العام واستمتع بتناول الإفطار وأنت مستلقي على سريرك أو في الشرفة. يقدم مع حلوى الفراولة بالشوكولاتة، ووردة حمراء أثناء مشاهدة غروب الشمس من الشرفة.

٣٥٠ درهم للشخص مقابل وجبة الإفطار

# SILENCE IS GOLDEN

## ROOM PACKAGE

Reward yourself with our exclusive 'Silence is Golden' package. Private Check-In, a dedicated Gold floor and lounge and exclusive use of a poolside cabana, combined with complimentary upgrade to a Fairmont Gold View Room and your very own butler means romance is a given.

15 Jan – 30 April 2013 for a minimum of three nights

AED 1899 per room, per night

*Prices subject to 10% service charge and 10% tourism fee and based on double occupancy.*



## السكوت من ذهب باقة الغرف

دلل نفسك مع باقة "السكوت من ذهب" الحصرية. واستمتع بالخصوصية أثناء إجراءات الدخول، بالإضافة إلى طابق ولونج ذهبية خاصة، وجلسة خاصة على جانب بركة السباحة، بالإضافة إلى إمكانية الترقية المجانية إلى غرفة فيرمونت الذهبي بإطلالة وخدمة الوصيف الخاص، كل هذا وأكثر يعني المزيد من الرومانسية.

١٥ يناير ٣٠ أبريل ٢٠١٣ لمدة ثلاث ليالي كحد أدنى

١٨٩٩ درهم للغرفة في الليلة

تخضع الأسعار لرسوم خدمة ١٠% ورسوم سياحة ١٠%، على أساس إقامة لشخصين في سرير مزدوج.

Fairmont The Palm, Dubai.  
For reservations or information, please  
call us on +971 4 800 7256, email at  
[palm.reservations@fairmont.com](mailto:palm.reservations@fairmont.com) or visit  
[fairmont.com/palm](http://fairmont.com/palm)